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Abstract (en)
With this device, it is possible to open the car door (30) of a lift car located in the area of a floor together with a shaft door, and in fact in the normal
case automatically driven by a drive (36) or, in the event of a power failure, manually by a passenger. If the lift car is located outside a floor, the car
door remains locked by the same device. The car door (30) is driven by a band-shaped drive means (42) via a driving parallelogram (1) consisting
of a rigid and a movable cam (2, 3) and arranged on the top part of a car door. For the free travel, the driving parallelogram (1) is closed; it opens for
coupling to the shaft door between two coupling rollers, arranged on the shaft door, before movement of the doors takes place. The movable cam (3)
of the driving parallelogram (1) has a compressible stop cam (5) which is lifted from a rigid cam carrier (4) by leaf springs (6) during the travel and
during holding outside a floor. During the coupling with the coupling rollers (44, 45) of a shaft door, the stop cam (5) is pressed against the rigid cam
carrier (4). This displacement is utilised for unlatching a car door latch (12). <IMAGE>

Abstract (de)
Mit dieser Vorrichtung ist es möglich, die Kabinentür (30) einer im Bereich einer Etage befindlichen Aufzugskabine gemeinsam mit einer Schachttür
zu öffnen und zwar im Normalfall automatisch durch einen Antrieb (36) angetrieben, oder bei einem Stromausfall durch einen Fahrgast von Hand.
Befindet sich die Aufzugskabine ausserhalb einer Etage, bleibt die Kabinentür durch die gleiche Vorrichtung verriegelt. Die Kabinentür (30) wird
über ein aus einer starren und einer beweglichen Kurve (2, 3) bestehendes, am Oberteil einer Kabinentür angeordnetes Mitnehmerparallelogramm
(1) durch ein bandförmiges Antriebsmittel (42) angetrieben. Für die freie Fahrt ist das Mitnehmerparallelogramm (1) geschlossen, es öffnet sich
zum Kuppeln mit der Schachttür zwischen zwei an der Schachttür angeordneten Kupplungsrollen, bevor eine Bewegung der Türen stattfindet.
Die bewegliche Kurve (3) des Mitnehmerparallelogrammes (1) besitzt eine zusammendrückbare Auflaufkurve (5), welche sich während der Fahrt
und beim Halten ausserhalb einer Etage durch Blattfedern (6) von einem starren Kurventräger (4) abhebt. Beim Kuppeln mit den Kupplungsrollen
(44, 45) einer Schachttür wird die Auflaufkurve (6) an den starren Kurventräger (4) gedrückt. Dieser Verschiebeweg wird zur Entriegelung eines
Kabinentürriegels (12) ausgenutzt.
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